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Job Announcement (Internally & Externally) 
RADIO OPERATOR at MSF SPAIN   

 في منظمة أطباء بلا حدود   متابع حركة الفريقوظيفة 
 

Based in Damascus    قدمشفي  
 

 

MSF is committed to promoting diversity and gender balance within its staff, and for that reason, female candidates are 
strongly encouraged to apply for this position. 

ع المرشحات الإناث بشدة على التقد  م لهذه الوظيفة تلتزم منظمة أطباء بلا حدود بتعزيز التنوع والتوازن بين الجنسين ضمن كوادرها، ولهذا السبب يشُجَّ  

 
Médecins Sans Frontières (MSF) is an international, independent, medical humanitarian organization that delivers 
emergency aid to people affected by armed conflict, epidemics, natural disasters, and exclusion from healthcare.  
MSF offers assistance to people based on need, irrespective of race, religion, gender, or political affiliation. 
 

هي منظمة دولية ومستتقلة تعم  يي المجا  الإنستاني الطبي، وتقدم المستاعدات الطارلة لاشتاام المتضتررين من النزاعات المستلحة،   منظمة أطباء بلا حدود 
نتماء أو الجنس أو ال والأوبلة، والكوارث الطبيعية، والحرمان من الرعاية الصتتتحيةق تقدم المنظمة مستتتاعداتها بناءا على الحاجة بظر النظر عن العرل أو الدين  

 .السياسي 
 

MSF SPAIN is advertising for the following position: Radio Operator – Full Time in Damascus. 
 

 ق دمشق يي   كام    دوام   –   متابع حركة الفريق   :التالية   الوظيفة   عن   إسبانيا   -   حدود   بلا   أطباء   منظمة   علن ت 
 

Requirements for the position 

Education: 

 التعليم
• Literacy. Desirable secondary education. 

 ق العامة شهادة الثانوية :يفضل  •

Experience: 

 الابرات 

• At least one year of work experience as a Radio Operator or in a related field such as 
communications, reception, or telecommunications. 
 

  التصتالت  أو  الستتقبا   أو  التصتالت مث   صتلة ذي مجا  يي  أو  تابع حركة الفريقكم  واحدة  ستنة عن تق   ل عم   ابرة •

 .واللاسلكية السلكية

Languages: 

 اللظات 

• Essential: Arabic language and at least basic level of English language. 

 اللظة الإنكليزيةقيي اسي أسمستوى مع اتقان اللظة العربية بطلاقة  •

Knowledge: 

 المعرية 

• Essential basic knowledge of mathematics, mechanical, electronic principles. 

 قوالإلكترونيات الميكانيك  ومجا الرياضيات  مبادئ ضرورية ييأساسية  معرية •

Main responsibilities 

Place of work: 

 مكان العم  
• Damascus    دمشق 

Level: 

 المستوى 
• 3 

Contract of 
Employment 

 عقد العم  

• Service Agreement for 1 month, renewable. 

 اتفاقية ادمات لمدة شهر واحد قابلة للتجديدق  •
 

Main objectives 
 

 الأهداف الرليسية 

 

Operating the VHF and HF radios, in accordance with the MSF security protocols and rules, in 
order to ensure quality and confidential radio communications for the operational needs of the 

mission/projects. 

وذلك لضتتتتمان   حدود، بلا  أطباء  لمنظمة  التابعة  الأمان  وقواعد  لبروتوكولت  ويقاا  التصتتتتا  اللاستتتتلكي أجهزة  تشتتتتظي  •
 .اتصالت لسلكية عالية الجودة وسرّية تلبي الحتياجات التشظيلية للبعثة/المشاريع

 
Main responsibilities 
and tasks 
 
 المسؤوليات والمهام الرليسية 

• Follow inter-city and inter-project and cross border movements. 

  دوعبر الحدومتابعة حركة التنقّ  بين المدن، وبين المشاريع الماتلفة،   •

 

• Follow up local movement in Damascus city and to the airport. 

 قتنقلّات الفريق داا  مدينة دمشق وإلى المطارمتابعة  •

 
• Check movement plan and prepare Transport Security Form – submit for review and 

validation. 

  .وإرساله للمراجعة والمصادقة نموذج أمن النق إعداد  مراجعة اطة الحركة و •
 



• Assign vehicles to the movements as per movement tracker and validated Transport 
Security Froms.   

  قوالنماذج المصادل عليها لأمن النق   الحركة لمتتبع  ويقاا   للحركات  المركبات  تاصيم •
 

• Check vehicle Logbook and prepare fuel consumption Analysis. 

 وإعداد تحلي  استهلاك الوقود المركبةتدقيق سج   •
 

• Support Log Supervisor in fleet management with assigned tasks. 

 .من الا  المهام الموكلة إليه  مركباتمشرف اللوجستي يي إدارة الالدعم  •

 
 

 
HOW TO APPLY:  كيفية التقدم 
 
If you recognize yourself in this profile, we welcome you to send your ID, CV and education certificate 
through this link: 

من الا  هذا شهادتك العلمية سيرتك الذاتية والشاصية،  البطاقةصورة عن  ، ينرحب بك لإرسا  ه الوظيفة مناسبة لكهذ نتا إذا ك
 :الرابط

 
https://forms.gle/it8FCTeHhtMxXNET8 

 
 

 
Only shortlisted candidates will be contacted through their email address or WhatsApp.  

 

 أو الواتساب  الإلكتروني  بريدهم عبر  الماتصرة القالمة يي للشروط والمدرجينستويين الم المرشحين مع يقط التواص  سيتم
 

 
 

Closing date: Wednesday 4th February 2026                                  2026 تاريخ انتهاء التقديم: الأربعاء  4  شباط 
 
 
 
Important notes: 
 

 

- Incomplete applications (no cv, certificate) and sharing false information will lead to automatic disqualification. 

 .( وتقديم معلومات غير صحيحة سيؤدي إلى الستبعاد التلقاليالشهادة العلمية)عدم إريال السيرة الذاتية،  الطلبات غير المكتملة -
 
- MSF has a zero-tolerance on conduct that is incompatible with its vision, principles, and objectives, including 

any demands for money, or favouritism during the recruitment process, and such actions may be pursued 
through the judicial system.  

ستتلوك يتعارر مع رؤيتها ومبادلها وأهدايها، بما يي ذلك أي طلبات  تتبنى منظمة أطباء بلا حدود ستتياستتة عدم التستتامً مطلقاا تجاه أي  -
 .مالية أو محاباة الا  عملية التوظيف، وقد يتم ملاحقة مث  هذه الأيعا  قضالياا

 

https://forms.gle/it8FCTeHhtMxXNET8

